
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: annet ijff [mailto:annetijff@hotmail.com] 
Verzonden: zaterdag 23 maart 2019 16:02
Aan: Griffie West Betuwe <griffie@WestBetuwe.nl>
Onderwerp: Artikel 50 vraag mbt kruispunt lingedijk en spoorbrug

Beste griffie,

Ik heb nog een artikel 50 vraag:
>> 
>> Bij een van de inloopavonden van de Lingense Alliantie onlangs, werd mij duidelijk dat de 
verkeerssituatie bij de nieuwe spoor onderdoorgang in Tricht bij de Lingedijk er anders uit gaat zien 
dan de oplossing die besproken is in onze Raad. De shared space die wij besproken hebben wordt 
niet langer als beste optie zien. Het zou nu een gewone kruising worden waarbij de auto’s die uit de 
onderdoorgang komen voorrang krijgen. Ik wil graag van het college horen welke oplossing nu wordt 
uitgewerkt en wie daarover heeft besloten. De zorg van de raad betrof steeds de grote aantallen 
fietsers die met name tijdens de ochtendspits over de fietsbrug komen en dan in moeten voegen in het 
verkeer dat uit de onderdoorgang omhoogkomt. De oplossing die nu voorligt lijkt geen rekening te 
houden met deze fietsers.
>> 
>> Hartelijke groeten,
>> Annet
>> 
>> Verstuurd vanaf mijn iPad


